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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 22 maja 2023 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1330. 
 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Rekowski Eugeniusz, 
3) Januszewski Bogdan. 

 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 

2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr - Skarbnik  
4) Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMGP 

5) Miotk Joanna – Dyrektor MGZUO 
6) Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 
7) Buda Dorota – Inspektor 

8) Szczepańska Natalia – Inspektor 
 

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 

Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  

2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki                
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  

3. Zmiana uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 
pojazdu. 

4. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych             
w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński 

jest organem prowadzącym. 
5. Zmiany w WPF. 

6. Zmiany w budżecie na 2023 r.   
7. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego. 
8. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień 

Krajeński za 2022 rok. 
9. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 

2022 rok.  
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10. Powołanie zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Tucholi. 
11. Diety radnych. 

12. Diety przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy.  

13. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 
            

III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad. I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej 
Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  

 
Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2022 rok.  

 

Radny Eugeniusz Rekowski zapytał czy na pobranie krwi trzeba 

rejestrować się telefonicznie. 

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba odpowiedziała, że nie 

trzeba. 

 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk zapytał na jakich 

zasadach działa rejestracja telefoniczna i czy można rejestrować się                 

z wyprzedzeniem. 

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba wyjaśniła, że pacjenci        

z wyprzedzeniem rejestrowani są od poniedziałku do piątku, z tym, że              

w piątek nie ma możliwości rejestracji na poniedziałek. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski zwrócił się z prośbą od mieszkańców               

o możliwość wcześniejszego otwierania punktu poboru krwi, od godz. 7.15. 

 

Dyrektor SPMG Przychodni Małgorzata Skiba odpowiedziała, że 

gabinet zabiegowy jest generalnie czynny od godziny 8.00, ale można 

oddawać krew szybciej. 

 

Członkowie Komisji podziękowali Pani Dyrektor za bardzo dobre 

funkcjonowanie przychodni. 

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za. 
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Ad.I.2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok.  
  

Szczegółowego przedstawienia Raportu z realizacji Miejsko – Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2022 rok dokonała 

Inspektor Dorota Buda.  

W czasie dyskusji zostały poruszone sprawy mieszkańców gminy, 

którzy borykają się z problemem nadużywania alkoholu. Omówione zostały 

przeprowadzone w minionym roku działania, zmierzające do ograniczenia 

zdrowotnych i społecznych konsekwencji nałogów wynikających                       

z nadużywania alkoholu i innych środków psychoaktywnych, stosowania 

przemocy oraz skutki uzależnień behawioralnych. 

Inspektor Dorota Buda zachęciła radnych do podejmowania inicjatyw 
w miejscowościach gminy, związanych z programem profilaktyki, 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii np. 

organizowanie spotkań w czasie imprez, festynów, jak również z dziećmi              
i młodzieżą w szkołach. 
 

 Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 
 

Ad.I.3. Zmiana uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 
pojazdu. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Poinformowała, że zgodnie z art. 39a ust. 3 ustawy            

z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, w wersji po zmianach 
wynikających z art. 1 pkt 3 ustawy z dnia 15 września 2022 r. o zmianie 
ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu zadań oświatowych, 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa stawkę za              
1 kilometr przebiegu pojazdu, w celu wyliczenia zwrotu rodzicom/opiekunom 
prawnym kosztów przewozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły, przy czym 

stawka ta nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na 
podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o transporcie 

drogowym.  
Przedmiotowa uchwała jest następstwem zmian wprowadzonych 

rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022 r. 

zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków ustalania oraz sposobu 
dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów 

osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy. 
Ze względu na brak wskazania w uchwale z dnia 31 stycznia 2023 roku 
ustala się stawki dla motocykla i motoroweru.  

 Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu, będącej podstawą do obliczenia wysokości zwrotu 
rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu dzieci, młodzieży                     

i uczniów niepełnosprawnych do szkół i przedszkoli, ma na celu wypełnienie 
ustawowego obowiązku wynikającego ze znowelizowanych przepisów art. 39a 
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przyjętych ustawą o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy                 

o finansowaniu zadań oświatowych. Wobec powyższego w uchwale proponuje 
się ustalenie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w wysokości 0,89 zł dla 

samochodu o pojemności skokowej silnika poniżej 900 cm³ oraz 1,15 zł dla 
samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm³. dla 
motocykla - 0,69 zł, dla motoroweru - 0,42 zł. Zaproponowane stawki są 

zgodne z obowiązującym rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia             
22 grudnia 2022 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie warunków 
ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów 

służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących 
własnością pracodawcy.   

 
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie             

3 głosami za. 

 
Ad.I.4. Zmiana uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych                      
w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień Krajeński jest 
organem prowadzącym. 

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Poinformowała, że przedmiotową uchwałą dokonuje 

się zmiany wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
określonej w Uchwale Nr XLVIII/321/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z dnia 31 stycznia 2023 r., podnosząc ją do kwoty 1,30zł za 
każdą rozpoczętą godzinę zajęć, co oznacza wzrost tej opłaty o 16 groszy.  

Zgodnie z art. 52 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. 

o finansowaniu zadań oświatowych, rada gminy określa wysokość opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat w prowadzonych przez gminę przedszkolach, oddziałach 
przedszkolnych w szkole podstawowej oraz może określić warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat.  
Zgodnie z art. 52 ust. 4 ustawy o finansowaniu zadań oświatowych 

wynika, że maksymalna wysokość opłaty, o której mowa w ust. 3 podlega 

waloryzacji. Minister właściwy do spraw oświaty i wychowania ogłasza                 
w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” wysokość 

wskaźnika waloryzacji oraz maksymalną wysokość opłaty za korzystanie               
z wychowania przedszkolnego po waloryzacji. Zgodnie z ogłoszonym w dniu 
23 lutego 2023 r. Obwieszczeniem Ministra Edukacji i Nauki w sprawie 

wysokości wskaźnika waloryzacji maksymalnej wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego, o której mowa w art. 52 ust.                 
1 ustawy z 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych, oraz 

maksymalnej wysokości kwoty tej opłaty, po waloryzacji, wskaźnik 
waloryzacji wynosi 1,144. Oznacza to, że maksymalna wysokość opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego po waloryzacji może wynieść              
1,30 zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć powyżej 5 godzin dziennie. Na tej 
podstawie dokonuje się zmiany opłaty w publicznych przedszkolach                      

i oddziałach przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
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Kamień Krajeński, poprzez jej podniesienie od dnia 1 września 2023 r.                  

z wysokości 1,14 zł do wysokości 1,30 zł za każdą rozpoczętą godzinę zajęć.  
Przyjęcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach i oddziałach 
przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których Gmina Kamień 
Krajeński jest organem prowadzącym, zwiększy wysokość opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego o 16 groszy za każdą rozpoczętą 
godzinę zajęć powyżej 5 godzin dziennie.  

Obecnie na terenie Gminy Kamień Krajeński dzieci powyżej 5 godzin 

dziennie uczęszczają jedynie w Przedszkolu Samorządowym w Kamieniu 
Krajeńskim. Planowane w roku 2023 wydatki na utrzymanie przedszkola 

prowadzonego przez Gminę Kamień Krajeński wynoszą 1.481.602,05 zł, 
natomiast w roku 2022 wydatki wyniosły 1.058.296,79 zł, co oznacza wzrost 
w roku 2023 nakładów na przedszkola o około 40%. Szacowane dochody             

z tytułu opłat wnoszonych przez rodziców za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego wg obecnie obowiązującej stawki wynoszą 33.400,00 zł, co 

stanowi 2,25% kosztów utrzymania przedszkola publicznego prowadzonego 
przez Gminę Kamień Krajeński. Po zwiększeniu stawki ww. opłaty, 
planowane dochody gminy wyniosą 38.090,00 zł (rocznie), co stanowi 2,57% 

kosztów utrzymania przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę 
Kamień Krajeński.  

Podjęcie uchwały skutkuje zwiększeniem planowanych dochodów                

z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego. Szacunkowy miesięczny 
wzrost dochodów przekazywanych przez przedszkole publiczne Gminie 

Kamień Krajeński wyniesie ok 390,00 zł.  
 Dochody te zostaną przeznaczone na sfinansowanie wzrastających 
kosztów bieżącego utrzymania przedszkola. 

 
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie             

3 głosami za. 

 
Ad. I.5. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 
zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2023. 
Planowane na rok 2023 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wynoszą: 
- dochody ogółem – 45.633.532,40 zł, 
- wydatki ogółem – 51.427.465,48 zł. 

W załączniku Nr 2 do uchwały nastąpiły zmiany w następujących 
zadaniach: 

- zadanie „Modernizacja oświetlenia ulicznego w gminie Kamień Krajeński” 
otrzymało nową nazwę "Budowa ul. Brzozowej w Kamieniu Krajeńskim wraz 
z oświetleniem". Nastąpiło tutaj zwiększenie środków w 2023r. o 5.000,00 zł, 

do kwoty 5.000,00 zł, a w 2024r. pozostaje kwota 184.000,00 zł. 
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"Modernizacja parku przy ul. Sępoleńskiej w Kamieniu Krajeńskim              

w zakresie niezbędnym do realizacji celów rozwoju społecznego" - Lokalny 
Program Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński” nastąpiło zmniejszenie 

wydatków w 2023r. o kwotę 929,20 zł, do kwoty 1.748.070,80 zł. 
Zmniejszenia i przesunięcia środków pomiędzy paragrafami przedstawiają się 
następująco: 

90095 § 6057 kwota 5.718,80 zł, środki unijne własne gminy, (zmniejszenie 
o 929,20 zł) 
90095 § 6059 kwota 18.281,20 zł, środki własne gminy kwalifikowane, 

(zwiększenie o 929,20 zł) 
90095 § 6379 kwota 1.720.000,00 zł, środki Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych 
90095 § 6050 kwota 4.070,80 zł, środki własne gminy niekwalifikowane 
(zmniejszenie o 929,20 zł) 

 
Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

3 głosami za. 

 

Ad.I.6. Zmiany w budżecie na rok 2023. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o zadanie dotyczące powstania 

żłobka i środków przeznaczonych na ten cel. Zapytał czy fundusze zostaną 

wykorzystane w tym roku. 

 

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Wojciech Głomski. Poinformował, że nie 

ma jeszcze potwierdzenia od Wojewody czy wszystkie środki zostały 

przydzielone. Nastąpi wyłonienie projektanta. Zadanie jest analizowane pod 

każdym aspektem. 

 Burmistrz nadmienił również, że nieuniknione w przyszłości będzie 

powstanie gminnego domu starości. Przybywa osób starszych potrzebujących 

całodobowej opieki. 

 

 Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że obecnie na osoby starsze w domach 

opieki przeznaczane jest ok. 450 tys. zł. rocznie. 

 

 Radny Bogdan Januszewski zapytał czy gmina może posiadać własną 

taką placówkę. 

 

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. Wspomniał również, 

że w planach było powstanie zakładu opieki leczniczej w miejscu „Zielonej 

Szkoły” w Dąbrowie. Za późno zgłosiły się osoby zainteresowanie. Obiekt 
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posiada wszystkie media i znajduje się w spokojnej lokalizacji. Byłoby to 

bardzo dobre miejsce na prowadzenie takiej placówki. Obecnie podpisana 

została umowa z harcerzami. 

 

Radny Bogdan Januszewski pozytywnie odniósł się do modernizacji 

świetlicy w Radzimiu. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski dodał, że stara się o możliwość 

powiększenia terenu przy świetlicy, aby jeszcze lepiej poprawić jej 

funkcjonowanie.  

 

Następnie radny Bogdan Januszewski stwierdził, że pieniądze 

wydawane na opiekę nad zwierzętami są wyrzucane w błoto. 

 

 Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak stanowią przepisy.  

Następnie zaprosił na otwarcie parku po rewitalizacji i obchody Dnia 

Dziecka 1 czerwca 2023 r. o godzinie 12.00. Zaznaczył, że dzieci, które będą 

w tym czasie w szkole zostaną dowiezione na uroczystość. 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za. 

 
Ad.I.7. Udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Kamienia 
Krajeńskiego. 

 
Przedstawienia raportu o stanie gminy dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego Wojciech Głomski.  

W raporcie zaprezentowane zostały najważniejsze, aktualne dane                

o sytuacji w gminie Kamień Krajeński, od liczby mieszkańców, przez budżet, 

po realizację uchwał i sprawozdania z realizacji zadań, do których gmina jest 

zobowiązana. 

Obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy wynika z art. 28aa 

ustawy o samorządzie gminnym. Raport obejmuje podsumowanie 

działalności Burmistrza Kamienia Krajeńskiego w roku 2022,                        

w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy.

 Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał o postępach w budowie 

obwodnicy. Poinformował, że do końca roku będzie rozstrzygnięty przetarg 

na wykonawcę inwestycji. Obecnie dobiegają końca prace geologiczne.

 Następnie wspomniał o rozwiązaniach dotyczących powstania ścieżki              

z Zamartego do Chojnic. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad ma 

przygotowany plan w tej kwestii. 

Inwestycja dotycząca skrzyżowania w Płociczu została wydzielona jako 

inne zadanie. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie 

skorzystała z proponowanych przez gminę rozwiązań i odsunęło się to                  

w czasie. Teraz ma nastąpić ponowna realizacja tego zadania. 
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Radny Bogdan Januszewski wyraził zadowolenie z postępów w pracach 
związanych z budową obwodnicy. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.  

 
Ad.I.8. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Kamień 

Krajeński za 2022 rok. 
 
Przedstawienia sprawozdania finansowego Gminy Kamień Krajeński za 

2022 rok dokonał Skarbnik Piotr Gustyn.  
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 
uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 
budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

absolutorium z tego tytułu. 
Z kolei w myśl art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki 
samorządu terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu,                

w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 
 
Radny Eugeniusz Rekowski odniósł się do punktu w sprawozdaniu 

dot. modernizacji dróg w Dąbrówce. Zapytał czy nie ma pomyłki w zapisie 
dotyczącym ul. Spacerowej z ul. Spokojną. 

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że na ul. Spacerową jest 

przygotowywany projekt. 

 
Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że nie ma pomyłki w tym zapisie. 
 

Radny Bogdan Januszewski wspomniał o instalacji gazowej                        
w budynku nr 28 w Dużej Cerkwicy. Nie zostało uwzględnione czy zostało 

wykonane podłączenie gazu pomieszczenia mieszkalnego ze świetlicą. 
 
Burmistrz Wojciech Głomski wyjaśnił, że nie ma jeszcze projektu w tej 

sprawie, ale będzie to zrealizowane. 
 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad.I.9. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Kamienia Krajeńskiego za 

2022 rok.  
 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                   

o samorządzie gminnym, do wyłącznej właściwości rady gminy należy m.in. 
uchwalanie budżetu gminy, rozpatrywanie sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz podejmowanie uchwały w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 
absolutorium z tego tytułu. 
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Z kolei w myśl art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku               

o finansach publicznych, nie później niż dnia 30 czerwca roku następującego 
po roku budżetowym, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu po zapoznaniu się z: 
1) sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 
2) sprawozdaniem finansowym; 

3) sprawozdaniem z badania sprawozdania finansowego, o którym mowa            
w art. 268; 
4) opinią regionalnej izby obrachunkowej, o której mowa w art. 270 ust. 2; 

5) informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego; 
6) stanowiskiem komisji rewizyjnej. 

 
Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 
3 głosami za. 

 
Ad.I.10. Powołanie zespołu do przedstawienia opinii o kandydatach na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Tucholi. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który 

poinformował, że na podstawie art. 161 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. 
Prawo o ustroju sądów powszechnych, Prezes Sądu Okręgowego                          

w Bydgoszczy określił liczbę 1 ławnika potrzebną Sądowi Rejonowemu                  
w Tucholi na nową kadencję 2024-2027.  

Zgodnie z art. 163 § 2 cyt. ustawy przed przystąpieniem do wyborów 

ławników rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji rady gminy 
swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 
 

Członkowie Komisji w skład zespołu zaproponowali: 

- Przewodniczącego Komisji Eugeniusza Stryszyka, 
- Przewodniczącego Rady Miejskiej Kazimierza Warylaka. 
 

Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie              
3 głosami za. 

 
Ad.I.11. Diety radnych. 
 
Omówienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który poinformował, że podjęcie 
niniejszej uchwały jest uzasadnione i wynika ze zmiany w zakresie wymogu 

jej publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
jako aktu prawa miejscowego (wyrok WSA w Bydgoszczy z dnia 28.03.2023 r. 
– II SA/Bd 26/23).  
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Brak dyskusji. 
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                
3 głosami za. 
 

Ad.I.12. Diety przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy.  
 

 Omówienia projektu uchwały dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak, który poinformował, że podjęcie 

niniejszej uchwały jest uzasadnione i wynika ze zmiany linii orzeczniczej 
sądów administracyjnych w zakresie wymogu publikacji w wojewódzkim 
dzienniku urzędowym uchwały rady gminy w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania diet przewodniczącym jednostek pomocniczych jako aktu 
prawa miejscowego. 

 
Brak dyskusji. 

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                
3 głosami za. 
 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak  
 

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk wspomniał o ubytkach na 

drodze gminnej łączącej Płocicz od strony zabudowań Pana Sołtysa z drogą 

krajową. Sprawę zgłaszał na minionej sesji. 

Zapytał również czy będzie postawiona wiata dla dzieci dojeżdżających 

do szkoły. 

Następnie odniósł się do minionych obchodów Dnia Strażaka. Wyraził 

niezadowolenie dot. organizacji tej uroczystości oraz braku zaproszenia dla 

radnych. Negatywnie wypowiedział się również na temat odprawionej Mszy 

Świętej w inny dzień niż cała uroczystość. Stwierdził, że OSP w Kamieniu 

Krajeńskim nie potrafi zorganizować obchodów Dnia Strażaka dla wszystkich 

w gminie. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że wiata zgodnie z wolą 

mieszkańców wsi zostanie postawiona przy szkole. 

 Nawiązując do obchodów Dnia Strażaka wyjaśnił, że za organizację 

uroczystości odpowiada OSP w Kamieniu Krajeńskim i miejscowi strażacy, 

którzy nigdy do radnych nie wysyłali osobnych zaproszeń. Każdy kto 

uczestniczył w uroczystości był traktowany jako gość. 
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 Przewodniczący Komisji Eugeniusz Stryszyk wspomniał również                 

o przystanku PKS przy drodze krajowej w Nowej Wsi. Zwróci uwagę, że 

przystanek jest bardzo zniszczony. Zapytał czy nie można coś zrobić w tej 

sprawie.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 22 maja 2023 r.  

 

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


